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………………………………………………………………………………………………………………………… 

Over het EenVandaag Opiniepanel 
Het EenVandaag Opiniepanel bestaat uit ruim 50.000 mensen. Zij beantwoorden 

vragenlijsten op basis van een online onderzoek. De uitslag van de peilingen 

onder het EenVandaag Opiniepanel zijn na weging representatief voor zes 

variabelen, namelijk leeftijd, geslacht, opleiding, burgerlijke staat, spreiding over 

het land en politieke voorkeur gemeten naar de Tweede Kamerverkiezingen van 

2012. Panelleden krijgen ongeveer één keer per week een uitnodiging om aan 

een peiling mee te doen. Op de meeste onderzoeken respondeert 60 tot 70 

procent van de panelleden. 

………………………………………………………………………………………………………………………… 

 
Van der Steur en de Teevendeal 
24 januari 2017 

 

Over dit onderzoek 
Aan dit onderzoek deden 16.904 leden van het EenVandaag Opiniepanel mee. Het 

onderzoek vond plaats op 24 januari 2017. Na weging is dit onderzoek representatief voor 

zes variabelen: geslacht, leeftijd, opleidingsniveau, huwelijkse staat, politieke voorkeur en 

spreiding over het land. 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met redacteur/onderzoeker Rozemarijn 

Lubbe: rozemarijn.lubbe@eenvandaag.nl  
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Samenvatting 
Ruim acht op de tien (83%) mensen vinden dat Ard van der Steur moet aftreden als 

minister van Justitie en Veiligheid. Dat blijkt uit een vandaag gehouden onderzoek van 

EenVandaag onder 16.904 leden van het Opiniepanel. De minister is in opspraak geraakt, 

omdat hij zijn betrokkenheid bij de Teevendeal zou hebben achtergehouden. 

Kiezers van bijna alle partijen zeggen dat de positie van Van der Steur onhoudbaar is 

geworden. Ook acht op de tien (80%) die op coalitiepartij PvdA willen stemmen, vinden 

dat hij moet aftreden. Alleen VVD-stemmers zijn verdeeld over de kwestie: 40 procent 

vindt dat de minister moet aftreden, 52 procent zegt dat hij kan aanblijven. 

Premier Mark Rutte zegt dat er volgens hem ‘geen nieuwe zaken naar boven zijn gekomen’ 

en ontkent dat hij op de hoogte was van de betrokkenheid van Van der Steur bij de 

Teevendeal. Zeven op de tien (68%) deelnemers geloven dat niet, en denken dat Rutte 

wist dat de Kamer bewust fout geïnformeerd is. Driekwart (74%) vindt dat de premier te 

weinig regie heeft genomen in de kwestie. 

De deelnemers zijn verdeeld over de vraag of het kabinet Rutte II kan aanblijven na de 

nieuwe bekendmaking over de Teevendeal. Vier op de tien (41%) vinden van wel, de helft 

(48%) vindt van niet. Vooral PVV- (80%) en SP-stemmers (76%) vinden dat het kabinet 

moet vallen, kiezers van coalitiepartijen VVD (98%) en PvdA (74%) vinden in meerderheid 

juist dat het kabinet kan aanblijven. De andere kiezers zijn meer verdeeld. 
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Teevendeal 
N = 16.904 

 

De Teevendeal draaide om een afkoopsom van 4,7 miljoen gulden, die oud-

staatssecretaris Fred Teeven (VVD) in 2000 sloot met drugscrimineel Cees H. Teeven was 

destijds officier van Justitie. Toen Teeven aantrad als staatssecretaris van Veiligheid & 

Justitie, zeiden hij en minister Opstelten tegen de Tweede Kamer dat ze het exacte bedrag 

van de deal niet meer wisten, en dat er geen ‘bonnetje’ van bestond.  

 

Een jaar later werd het bonnetje van de deal alsnog gevonden, wat leidde tot het aftreden 

van minister Opstelten en staatssecretaris Teeven in 2015.  

 

Nu blijkt dat ook de nieuwe minister van Veiligheid en Justitie, Ard van der Steur, wist dat 

Teeven en Opstelten de Tweede Kamer onjuiste informatie gaven. Hij zou Opstelten zelfs 

hebben geadviseerd om informatie achter te houden. 

 

Vindt u dat Ard van der Steur na de nieuwe informatie over zijn kennis van de 

Teevendeal zou moeten aanblijven of zou moeten aftreden als minister van 

Veiligheid en Justitie?  

     Totaal  VVD-kiezers*  PvdA-kiezers* 

Van der Steur moet aanblijven 11%   52%   12% 

Van der Steur moet aftreden 83%   40%   80% 

Weet niet/geen mening  6%   8%   8% 

 

Uit de nieuwe bekendmakingen blijkt dat Mark Rutte al een jaar afwist van de hoogte van 

het bedrag van de afkoopsom. Over de betrokkenheid van Van der Steur bij de teksten 

van Opstelten zou Rutte een e-mail hebben ontvangen. Zelf zegt hij dat deze e-mail niet 

door hem is gelezen en slechts langs zijn raadsadviseur is gegaan. Rutte zegt dat hij niet 

wist dat Teeven en Opstelten informatie achterhielden voor de Tweede Kamer.  

 

 

 

 

* Gebaseerd op cijfers van het EenVandaag Opiniepanel van 24 januari 2017. 
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Gelooft u wel of niet dat premier Mark Rutte niet wist dat de Tweede Kamer 

onjuist is geinformeerd over de Teevendeal? 

     Totaal  VVD-kiezers  PvdA-kiezers 

Dat geloof ik wel    21%   65%   18% 

Dat geloof ik niet    68%   19%   67% 

Weet niet/geen mening   11%   16%   15% 

 

Geef aan of u het eens of oneens bent met de volgende stelling: 

 ‘Premier Rutte heeft te weinig regie genomen in de affaire rondom de 

Teevendeal.' 

     Totaal  VVD-kiezers  PvdA-kiezers 

Mee eens     74%   38%   80% 

Mee oneens     14%   47%   11% 

Weet niet/geen mening  12%   15%   9% 

 

Vindt u dat het kabinet-Rutte II na de nieuwe informatie over de Teevendeal zou 

moeten aanblijven of zou moeten aftreden? 

     Totaal  VVD-kiezers  PvdA-kiezers 

Het kabinet moet aanblijven  41%   98%   74% 

Het kabinet moet aftreden  48%   1%   17% 

Weet niet/geen mening  11%   1%   9% 

  

 

 


